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          Skjervøy 11.03.18 
 
Interpellasjon til kommunestyret 14.03.18 
 
Psykiatritjenesten i Skjervøy kommune 
 
Det jobbes med en større omorganisering av helse- og omsorgsetaten.  Politikerne har i liten 
grad deltatt i denne prosessen. Det er enda ikke lagt fram noen plan for hvilke konsekvenser 
dette skal få for de tjenestene vi skal gi innbyggerne. Slik vi i SV har oppfattet dette, har det 
vært uro i personalgrupper, og politikerne har alle fått tilsendt et brev fra de som jobber i 
psykiatriboligene. 
 
Vi ønsker ingen omkamp om den planlagte omorganiseringa, men en sikkerhet for at det 
tilbudet vi i kommunen skal gi innbyggerne er i henhold til vedtatte planer.  I Plan for psykisk 
helsearbeid står det under kap. 2.3.1.1: 
Sitat: «Kommunen har i dag omsorgsboliger på tettstedet med 7 leiligheter som er 
bemannet hele døgnet. Boligene er ment for mennesker med psykiske lidelser med stort 
bistandsbehov. Alle omsorgsboligene er bebodde. I tillegg yter vi psykiatrisk hjemmetjeneste 
med bistand i private hjem.» 
 
Spørsmål: 

1. Hva slags organisering drøftes iverksatt for brukerne og de ansatte i 
psykiatriboligene? 

2. De ansatte i ROP-tjenesten er bekymret for at tilbudet til de dårligst fungerende 
psykisk syke skal bli dårligere. Fjernes noe av tjenesten de har i dag? 

3. Blir tiltakene i vedtatte planer dekket opp i den nye organiseringen? 
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